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Medlemmer af bestyrelsen: 

 

Claus Michelsen  Professor, SDU  Formand. Udpeget af Syddansk Universitet 

Helle Stryhn   Uddannelseschef, Sygepleje- 

uddannelsen i Svendborg.  Næstformand. Udpeget af UC Lillebælt 

Bjarne Nielsen  Skoleinspektør  Udpeget af skolechefen i Faaborg-Midtfyn Kommune 

Søren Sønderlund Hansen  Selvstændig   Udpeget af Fåborg-Midtfyn kommune 

Marlene Overgaard  Studerende, SDU  Udpeget ved selvsupplering 

Niels Julskjær  Direktør   Udpeget ved selvsupplering 

 

Lise-Lotte Hofmann Frisch  Lektor   Valgt af personalet (med stemmeret) 

Andreas Boesgaard Kragh   Lektor   Valgt af personalet  

 

Casandra Zenta Duch-le Fevre Gymnasieelev  Valgt af eleverne  

Kristina Rosenlund Hansen Gymnasieelev  Valgt af eleverne 

 

 

Rektor, vicerektor og økonomichef deltog i mødet. 

Fraværende med afbud: Niels Julskjær og Kristina Rosenlund Hansen 

Fraværende uden afbud: Casandra Zenta Duch-le Fevre   



Behandling af dagsorden 
 

Dagsorden Orientering, diskussion Beslutning 
   

 
1. Godkendelse af referat fra 

forrige møde 
 

 
Formanden gennemgik kort nogle opmærksomhedspunkter. 

 
Godkendt 

 
2. Rektors beretning: 

Dannelse af studieretninger 
pr. 1/11 
 
 
Evaluering af det nye 
grundforløb 
 
Tilladelse til studieretning 
med idræt B 
 
Brobygning til Aspergerklasse 
 
Skolens fødselsdagsfest 
 
 
FGU/UU 
 
 
 
 
 
Elevfremskrivning 
 
 
 

 
  
TP gennemgik studieretningsoprettelse, som resulterede i 2 klasser med 
naturvidenskabelige studieretninger, 2 klasser med samfundsvidenskabelige 
studieretninger, 1 ½ klasse med sproglige studieretninger og ½ klasse med 
musikstudieretning. 
TP fortsatte med at gennemgå nogle overordnede linjer i den meget omfattende 
evaluering, som er lavet af det nye grundforløb.  
 
MfG har fået tilladelse til i et treårigt forsøg at oprette en studieretning med idræt B: 
Samfundsfag A – Matematik A – Idræt B 
 
Der har været god søgning til begge brobygningsarrangementer. 
 
Den sidste skolefest efter gammelt koncept blev afviklet den 24. november. En 
arbejdsgruppe arbejder med ideer til en ny form. 
 
FGU er det nye samlede tilbud til unge, som ikke på anden måde får en 
ungdomsuddannelse. FGU erstatter på den måde bl.a. de tidligere 
”produktionsskoler”. FGU etableres som samarbejder mellem kommunerne, og der 
tegner sig et billede af at disse samarbejder i første omgang kommer til at gå på 
tværs af de eksisterende UU-samarbejder.  
 
HV omdelte seneste fremskrivning fra Region Syddanmark. Det ser rigtig positivt ud 
for MfG, hvis vi kan bevare de nuværende søgemønstre. 
 

 
Taget til efterretning 
 
 
 
 



Danske Gymnasiers årsmøde 
 
 
Samarbejde med LSUL 

 

Ny formand er Birgitte Vedersøe fra Gefion Gymnasium. HV blev genvalgt som 
repræsentant for Region Syddanmark. 
 
Samarbejde med LSUL (Laboratorium for Sammenhængende Uddannelse og Læring) 
forsøges udbredt til Fåborg-Midtfyn kommune. Det sker ved et møde mellem 
kommunen, Fåborg Gymnasium og MfG. 
 

 
3. Bestyrelsesrelevante 

meddelelser fra 
medlemmerne  
 

 
Søren Sønderlund Hansen forlader bestyrelsen 31/12 og erstattes af Søren Hillers. 
UCL i gang med en fusion med erhvervsakademiet. Måske det kan danne grundlag 
for at skabe bedre kontakt til erhvervsakademiet. 
 

 
 

 

4. Budgetopfølgning (bilag) 
 

 

 
Pr. 30/11 følger vi i store træk budgettet, og det har vist sig, at der er plads til at 
fremskynde nogle ønsker til budget 2018.  

 
Taget til efterretning 
 

 

5. Vedtagelse af budget 2018 

(bilag) 

 

 
De pålagte årlige 2% stramninger er nu for alvor synlige i budgettet. Budgettet 
opererer med et meget lille resultat på 193.000, så der skal handles hurtigt, hvis der 
kommer uventede udgifter. BN gjorde rede for grundlaget for budgettet, der er 
baseret på finanslovsforslaget, forventede overenskomstmæssige lønstigninger, 
forventede pensioneringer, forventede elevtal m.v.  
 

 
Godkendt 

 
6. Godkendelse af 

klassekvotienter (bekræftelse 
af mailsvar) 
 

 
Bestyrelsen godkender klassekvotienter i de nye 1.g klasser 
 

 
Godkendt 

 

7. Strategi: Strategiseminar 

forår 2018, tema og tidspunkt 

  

 
HV foreslår, at strategiseminaret udsættes til primo maj, så seminaret samtidig kan 
være en ”ryste sammen aktivitet” for den nye bestyrelse. 

 
Taget til efterretning 
 

   



8. Evaluering af bestyrelsens 

arbejde (CM) 

 

Evaluering af bestyrelsens arbejde har været brugt til at udvikle bestyrelsens 
arbejde. Efter den sidste evaluering foreslår CM, at denne sidste evaluering også 
kommer til at indgå i oplæg til den nye bestyrelses arbejde.  
 
Et kort gruppearbejde gav følgende supplerende input til den kommende 
bestyrelsens arbejde 
 

- Fokus på fra start at skabe fælles forståelse for vores opgave  
- Definere og skelne mellem bestyrelsen og ledelsens ansvar 
- Særligt kursus for dem der ikke har uddannelsesbaggrund: struktur, 

forkortelser osv. 
- Vigtigt at holde os opdaterede på, hvad der sker i FMK, region og stat  

 

 

9. Antimobbestrategi (bilag) 

 

 
Vi har uhyre sjældent mobbesager på skolen, men vi har nu handleplaner, når/hvis 
nye sager dukker op. 
 

 
Taget til efterretning 

 
10. Reviderede studie- 

ordensregler i henhold til ny 
bekendtgørelse. (bilag) 

 

 
Den nye bekendtgørelse har foranlediget nogle mindre justeringer i vores 
studieordensregler:  

- Mulighed for bortvisning under behandling af en sag  
- En advarsel for snyd gælder for resten af elvens tid på skolen  
- Der gives mulighed for at inddrage elevernes ejendele (f.eks. mobiltelefon) 

 

 
Efter nogle mindre 
redaktionelle ændringer blev 
de nye regler taget til 
efterretning. 

 
11. Tro og love erklæring vedr. 

efteruddannelse, 
bemyndigelse til formanden 
(bilag) 

 

 
Skolen skal gøre rede for, at en særlig pulje til efteruddannelse i forbindelse med 
gymnasiereformen er blevet brugt til formålet. BN har forfattet en sådan 
redegørelse.  

 
Bestyrelsen bemyndiger 
formanden til at skrive under 

 
12. Overgang til ny bestyrelse 1. 

maj 2018 
 

 
FMK har som nævnt ovenfor udpeget nyt medlem. 
HV skriver/har skrevet til de udpegningsberettigede (SDU og UCL) 
Den nye bestyrelse skal herefter udpege selvsuppleringsmedlemmer. 
SU på MfG arrangerer valg af to lærerrepræsentanter  

 
Taget til efterretning 



 

 

13. Ferieplan 2018-19 (bilag) 

 

 
Ferieplanen blev forelagt. 

 
Godkendt 

 

14. Evt., herunder mødeplan for 

foråret 

 

 
Mandag den 19. marts.  
CM takkede de fratrædende medlemmer for deres konstruktive bidrag til 
bestyrelsesarbejdet. 
 

 

 

/TP  
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